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Nieuwe bewegwijzering voor ruiters op de 

Veluwe 

 

Het Routebureau Veluwe timmert letterlijk aan de weg. Dit voorjaar 

werd bij Ughelen gestart met de aanleg van het nieuwe ruiter- en 

mennetwerk voor de Midden-Veluwe en onlangs ging de eerste paal 

voor de Noord-Veluwe de grond in. In 2020 werd een ruiter- en 

mennetwerk rondom Ede afgerond. Met het routenetwerk komt er 

een einde aan onduidelijke en verouderde routes. Het uitstippelen 

van de routes was een flinke puzzel, maar er ligt nu een netwerk dat 

veel mogelijkheden biedt om verschillende fraaie routes te berijden. 

Het nieuwe netwerk maakt overigens geheel gebruik van bestaande 

paden; er worden geen nieuwe paden aangelegd. 

Lees meer. 

 

Op de foto zien we wethouders Storteboom en Van der Velde, die 

samen met de mensen van Staatsbosbeheer en Natuurmonumenten 

de eerste paal voor het netwerk Ermelo en Nunspeet de grond in 

slaan. 
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Nieuwe orchidee ontdekt op de Veluwe 

 

Tussen al het nieuws over hoe slecht het gesteld is met de 

biodiversiteit in Nederland, komt af en toe een mooi bericht naar 

voren. Op de Veluwe is een nieuw plantje ontdekt: de Epipactus 

veluwensis, een wespenorchis. 

 

De Veluwe staat bekend als een gebied met bijzondere vegetatie. 

Daarom is het ook zo belangrijk om dit gebied te beschermen. Die 

bijzondere vegetatie heeft de Veluwe vooral te danken aan de 

voorlaatste ijstijd. Deze periode had een sterke invloed op de nu zo 

specifieke grondsoorten. We wisten al dat er hier bijzondere soorten 

voorkomen, maar het is ook een gebied waar nieuwe soorten zich 

kunnen ontwikkelen. 

Ecoloog Ginus Bons ontdekte deze nieuwe orchidee voor het eerst in 

2019 in Nationaal Park de Hoge Veluwe. Het plantje kreeg de 

toepasselijke naam: Epipactis veluwensis. 
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Ginus Bons maakte de bovenstaande foto van de Epipactus 

veluwensis. 

   

Stand van zaken Belevingsgebieden 

 

Er is volop reuring binnen de verschillende belevingsgebieden! 

Sinds begin 2021 houdt een team van gebiedsregisseurs zich bezig 

met de Stille Veluwe, de Ambachtelijke Veluwe, de Geheimen van de 

natuur, de Industriële Veluwe, de Hoge Veluwe en Veluwe 

Remembers (voorheen de Bevochten Veluwe). Met behulp van een 

Covid19-subsidie van provincie Gelderland zijn zij met lokale 

netwerken van stakeholders begonnen aan de implementatiefase: de 

ideeën uit het gebied samenbrengen en omzetten in een concreet te 

realiseren toeristisch aanbod.  

 

In de genoemde belevingsgebieden is per gebied een digitale aftrap 

geweest met stakeholders, om de nieuwe fase in te luiden en terug te 
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blikken op het eerdere verkenningstraject. De bijeenkomsten 

mochten over het algemeen rekenen op grote belangstelling en 

enthousiasme om verder aan de slag te gaan. En… de eerste 

opbrengsten komen al binnen! Bijvoorbeeld deze uit de 

Ambachtelijke Veluwe: een fietstocht van IJsselvallei Boert en Eet 

Bewust, waarbij je onderweg kunt afstappen voor een excursie op de 

boerderij en om streekproducten te proeven. 

Ook in de andere belevingsgebieden zit men niet stil: voor Veluws 

Verleden hebben hogescholen Saxion en Van Hall Larenstein met 

verschillende groepen studenten gewerkt aan het in kaart brengen 

van het potentieel en de technische mogelijkheden voor de beleving 

van dit gebied. Op korte termijn start ook hier een gebiedsregisseur. 

Op de Veluwezoom werkt het team van de Culturele Zaak naar een 

plan van aanpak toe, gebaseerd op de verkenning en gesprekken die 

zij in het gebied hebben gevoerd. Op de Koninklijke Veluwe wordt 

intussen gekeken naar een manier om de initiatieven rondom de 

heropening van Paleis het Loo in 2022 breder te trekken om zo 

meteen meer lading te geven aan het gehele belevingsgebied. Voor 

de overige belevingsgebieden wordt momenteel gekeken naar de 

mogelijkheden voor financiering om ook daar van start te gaan met 

de implementatiefase. Wordt dus binnenkort vervolgd! 
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Nieuwe procesmanager 

Bestemmingsmanagement 

 

Half mei start Edith Scholte-Wessels als procesmanager 

Bestemmingsmanagement en Duurzame mobiliteit voor Veluwe op 1. 

Ze stelt zichzelf in deze nieuwsbrief voor. 

 

'In mijn nieuwe functie zal ik met veel van de lezers van deze 

nieuwsbrief binnenkort kennismaken. Ik zag dat mijn LinkedIn profiel 

de laatste dagen veelvuldig bezocht is. 

Afgelopen periode heb ik mij, als toeristisch regisseur, mogen 

inzetten voor een ander prachtig stuk Nederland: Hondsrug Drenthe. 

Een gebied waar ik vol energie over zou kunnen spreken. Over de 

UNESCO status en de Nationale Parken en ook over de drive die er 

nu is bij de terreinbeherende organisaties, de gemeenten en 

ondernemers om ook toekomstbestendig te blijven… vele 

uitdagingen zijn mij dan ook bekend. Ik ben er trots op dat er nu een 

solide activatieplan ligt voor de toekomst. Daar praat ik 

gemakkelijker over dan over mijzelf. 

  

Zoals mij al is ingefluisterd… is de Veluwe de leisure valley van 

Nederland, de Champions League van het kwalitatieve toerisme. Ik 

kijk er dan ook naar uit om samen met alle actieve partijen op de 

Veluwe te werken aan de VeluweAgenda2030. Hoe alle acties, groot 

en klein, bij elkaar gaan optellen. Ik heb al een indrukwekkende lijst 

met contactpersonen mogen ontvangen, een overzicht van diverse 

concrete (master)plannen en visionaire ideeën en een flink we-

transferbestand met de benodigde informatie. Ik stroop mijn mouwen 

(bijna) op. Tot dan!' 
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Nieuw lid VeluweTeam 

 

Binnen het VeluweTeam heeft een wisseling van de wacht 

plaatsgevonden. Onze nieuwe collega stelt zichzelf voor: 

‘Ik ben Diana van Stelten en ik ben sinds 10 mei onderdeel van het 

VeluweTeam in de functie van projectondersteuner. Even kort wat 
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over mijzelf: ik ben 38 jaar, woon in Apeldoorn samen met Marc, 

onze zoon Luca (16 jaar) en Lea, ons geadopteerde Macedonische 

hondje. 

Vanaf september 2020 werkte ik als management assistente bij de 

gemeente Apeldoorn. Nog niet zo lang dus, en ook echt wel naar 

mijn zin. Maar toen ik de vacaturetekst voor de klus bij Veluwe op 1 

las wist ik dat ik daar écht heel blij van zou worden. 

De Veluwe is mijn thuis, maar het is een gedeelde eerste plaats: 

Ameland, waar pal aan het strand onze (geërfde) boerderij staat, is 

een plek waar ik graag en vaak verblijf. 

Ik heb inmiddels een aantal mensen uit het Veluwenetwerk ontmoet 

en dat worden er snel meer. Ik kijk uit naar onze samenwerking!’ 
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